
 

BR-01.0012.1.13.23.2019 

                                                             Protokół nr 23/2019 

z  posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta Krakowa  

odbytego w dniu 17 grudnia 2019 roku 
w sali im. J. Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Moryc  – Przewodniczący 
Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta udział wzięli członkowie Komisji wg listy 
obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu wg listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył  posiedzenie.  

 
 Komisja przyjęła porządek zmieniając kolejność procedowania punktów   

posiedzenia . 
  
Wyniki głosowania: 6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 
 
Porządek posiedzenia: 
1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Podsumowanie imprez biegowych oraz wydarzeń sportowych organizowanych                                                    

i współorganizowanych przez ZIS w 2019 roku. 

Zaproszeni Goście: 
Krzysztof Kowal –Dyrektor Zarządu Infrastruktury Sportowej. 
 
3. Przyjęcie harmonogramu posiedzeń Komisji na 2020 rok. 
   

4.Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6.Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.2. 
Podsumowanie imprez biegowych oraz wydarzeń sportowych organizowanych                                                    

i współorganizowanych przez ZIS w 2019 roku. 

Podczas ostatniego w tym roku posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 

podsumowano imprezy sportowe organizowane w Krakowie przez Zarząd 

Infrastruktury Sportowej. 

- Staramy się, by imprezy sportowe organizowane w Krakowie prezentowały jak 

najwyższy poziom, ale jednocześnie były zróżnicowane. Część z nich jest imprezami 

masowymi, jak Cracovia Maraton, czy Tour de Pologne. Ale mamy też w kalendarzu 
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imprezy kameralne, jak Puchar Polski Muaythai. Każda z nich ma swoich odbiorców, 

każda jest dla nas ważna – podkreśliła zastępca  dyrektora Zarządu Infrastruktury 

Sportowej ds. Infrastruktury i Imprez Sportowych Magdalena Nowak – Obrzut. 

W 2019 roku odbyło się szereg  imprez. M.in. po raz pierwszy Cavaliada Kraków, 19. PZU 

Cracovia Maraton, podczas którego ustanowione zostały nowe rekordy. Trasa 

mężczyzn 2:09:18 (o 2 minuty i 8 sekund), trasa kobiet 2:28:03 (o 11 sekund). Odbyły się 

także Mistrzostwa Świata Juniorów i U23 w Slalomie Kajakowym, Mistrzostwa Europy 

U15 w Zapasach, 76. Tour de Pologne, Memoriał Huberta Jerzego Wagnera,13. PZU 

Bieg Trzech Kopców, 6. PZU Cracovia Półmaraton Królewski, Memoriał Władysława 

Bajorka w Zapasach, Puchar Polski Muaythai, czy Mistrzostwa Świata Superenduro. 

Organizacja wydarzeń sportowych przynosi wiele korzyści. Imprezy sportowe w 

Krakowie mają wysoki zwrot medialny i reklamowy. Dobrze zorganizowane wydarzenia 

przyciągają kolejne. Rozwinęła się turystyka sportowa. W 2020 roku planowana jest 

realizacja około 30 wydarzeń sportowych. 

Ad.3. 

Komisja przyjęła harmonogram posiedzeń na 2020 rok – 5 głosów za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się. 

Ad.4. 

Sprawy bieżące  

Komisja Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa  na posiedzeniu w dniu 

17 grudnia  2019 r. postanowiła wycofać trzy poprawki zgłoszone do projektu budżetu 

Miasta Krakowa na rok 2020 - druk 862. 

 

Poprawka Nr 1 – Zwiększenie środków w ramach planu wydatków Wydziału 

Sportu na zadanie : Upowszechnianie Sportu  

(Wyniki głosowania: -5 głosów za wycofaniem poprawki  ,0 przeciw, 2 wstrzymujące się). 

          

             Poprawka Nr 2 – Zwiększenie środków w ramach planu wydatków Wydziału 

Sportu na zadanie : Miejskie Programy Sportu 

(Wyniki głosowania: - 5 głosów za wycofaniem poprawki, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się).   

 

                 Poprawka Nr 3 - Zwiększenie środków na zadaniu: ”Program rewitalizacji boisk  

przyszkolnych” 

(Wyniki głosowania: -5 głosów za wycofaniem poprawki  ,0 przeciw, 2 wstrzymujące się). 
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Na następne posiedzenie tj. w dniu 7 stycznia 2020 roku – Przewodniczący Komisji 

przygotuje wniosek o zwiększeniu środków w budżecie Miasta Krakowa na 2020 rok w 

zakresie zadań sportowych. 

Komisja wskazała Radnego Adama Migdała  do udziału w pracach Komitetu 

Organizacyjnego 19.Cracovia Maraton – głosowano : 8 za, 0 przeciw , 0 wstrzymujących 

się. 

Komisja postanowiła iż wystąpi do poszczególnych jednostek sportowych o zgłaszanie 

propozycji tematów do Planu Pracy Komisji  na 2020 rok.  

Ad.5.Oświadczenia, komunikaty.  

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów  
 
 
Ad.6.Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec zrealizowania porządku, prowadzący posiedzenie o godzinie 17.33. 
zamknął posiedzenie Komisji. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji                                                                                       
 

Sportu i Kultury Fizycznej                                                                                               
 

                                                                                                                                                   Stanisław Moryc                                                                                         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołował: Paweł  Drożniak    
 
                                                                                                                                        
 


